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  PROTOKÓŁ  Nr V / 2011  

z przebiegu V zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zb ąszynku 
z dnia 24 lutego 2011 roku 

 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  powitał radnych, Pana Wiesława Czyczerskiego, 
Burmistrza Zbąszynka; Panią Dorotę Chłopowiec, Główną Księgową,  kierowników jednostek 
organizacyjnych, dyrektorów szkół, sołtysów, Panią Mariolę Szukalską, Przewodniczącą 
GKRPA, Danutę Kłos, Kierownik OPS, przybyłych na sesję mieszkańców, przedstawicieli 
mediów,  oraz pozostałych przybyłych  i  otworzył obrady V sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 
o godz. 1300. Jednocześnie stwierdził, Ŝe na sali obecnych jest 14 radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych decyzji /listy obecności radnych oraz gości stanowią 
załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/.  

Minutą ciszy uczczono pamięć śp. Zofii Makarewicz- matki Sekretarza Gminy Jana 
Makarewicza. 

Do pkt. 2.  

Wybór Sekretarza obrad 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnego Bogusława Jędrasiaka (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radnego Bogusława J ędrasiaka funkcji Sekretarza obrad 
dzisiejszej sesji Rady - głosowało 14 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Sekretarzem obrad 
dzisiejszej sesji Rady został radny Bogusław J ędrasiak. 

Do pkt.3.  

Przyjęcie porz ądku obrad 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany porządek obrad.  
 
P o r z ą d e k   o b r a d :  

1.  Otwarcie sesji 
2.  Wybór Sekretarza obrad 
3.  Przyjęcie porządku obrad 
4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
7.  Interpelacje i zapytania 
8.  Analiza Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Zbąszynek oraz  
     Lokalnego Programu Pomocy Społecznej na 2010 rok 
9.  Funkcjonowanie OPS w Zbąszynku: 
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     a/ informacja z działalności  OPS za 2010 rok 
     b/ informacja z planu zadań do realizacji w 2011 roku 
10. Informacja z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  
      Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2010 rok 
11. Podjęcie uchwał 
      1) w sprawie zmian uchwały budŜetowej na 2011 rok  (projekt nr 1) 
      2) w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego leśnego, takŜe w formie łącznego  
          zobowiązania pienięŜnego, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso  
          (projekt nr 2)                                                  
     3) w sprawie  sprzedaŜy  nieruchomości gruntowej  jej uŜytkownikowi wieczystemu(projekt nr 3) 

     4) w sprawie  świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli  
         (projekt nr 4) 
    5) w sprawie zmiany uchwały ustalającej tygodniowy wymiar godzin zajęć dla pedagogów, 
        psychologów i logopedów oraz obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli, którym  
        powierzono funkcje kierownicze (projekt nr 5) 
   6)  w sprawie przyjęcia lokalnego programu pomocy społecznej pn. "Program Aktywności Lokalnej  
          dla Gminy Zbąszynek na lata 2011-2013 (projekt nr 6)   
   7)  w sprawie zasad udzielania oraz wysokości dotacji z budŜetu Gminy Zbąszynek na prace 
        konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w kościele parafialnym Parafii Rzymsko- 
        Katolickiej w  Zbąszynku - Kościół p.w. Macierzyństwa Najświętszej Maryi Panny (projekt nr 7) 
12. Odpowiedzi na interpelacje 
13. Oświadczenia i wolne wnioski 
14. Zakończenie obrad 

 

Zmian do niniejszego porz ądku obrad nie zgłoszono. Odczytany porz ądek przyj ęto 
jednogło śnie.  
 
 
Do pkt. 4  

 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował radnych, Ŝe protokół przez czas trwania 
sesji będzie wyłoŜony do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.13 porządku 
obrad. 
 
Do pkt. 5  

Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt.6  
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Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym 

Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił informację z działalności w okresie 
międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  

W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 
dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 
międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 27 stycznia 2011 r.  
do 23 lutego 2011 r. - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 

Do pkt. 7  

 Interpelacje i zapytania 

Radny Wojciech Półtorak zgłosił zapytanie: czy Burmistrz Zbąszynka posiada więcej 
informacji na temat planowanej przez Radę Powiatu likwidacji ZST w Zbąszynku? 

Do pkt. 8  

 
 Analiza Strategii Rozwi ązywania Problemów Społecznych w Gminie Zb ąszynek 
oraz Lokalnego Programu Pomocy Społecznej na 2010 r ok. 
 
Kierownik OPS Danuta Kłos przedstawiła Analizę Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych, w której ukazane zostały główne problemy pojawiające się na terenie Gminy 
Zbąszynek oraz działania podejmowane przez instytucje gminne mające na  
celu minimalizowanie  omawianych kwestii. Niniejsza strategia powstała w oparciu  
o przeprowadzoną w 2008 roku diagnozę problemów społecznych. Do najczęściej 
spotykanych naleŜą m. in.: dysfunkcje opiekuńczo-wychowawcze w rodzinach 
wymagających profesjonalnej pomocy, bezrobocie uniemoŜliwiające realizację celów 
osobistych i zawodowych mieszkańców Gminy, bezdomność, przestępczość, postępujące 
starzenie się społeczeństwa, niepełnosprawność oraz pogarszająca się sytuacja materialna 
osób starszych, a takŜe róŜnego rodzaju uzaleŜnienia itp. Misją samorządu przy 
rozwiązywaniu problemów społecznych określoną w Strategii jest zapewnienie mieszkańcom 
Gminy Zbąszynek warunków sprzyjających osobistemu rozwojowi oraz przeciwdziałanie 
marginalizacji i wykluczaniu społecznemu poprzez stworzenie sprawnego systemu 
umoŜliwiającego osobom i rodzinom przezwycięŜanie trudnych sytuacji Ŝyciowych. 
Następnie Kierownik OPS Danuta Kłos  przedstawiła raport z realizacji Lokalnego 
Programu Pomocy na 2010 rok, w którym ujęto przede wszystkim cele strategiczne, zadania, 
sposób realizacji jak równieŜ podmioty odpowiedzialne za jego realizację oraz źródła jego 
dofinansowania. 
 
Do informacji zło Ŝonej przez Kierownik OPS pyta ń nie zgłoszono. 
 
Rada Miejska jednogło śnie, pozytywnie oceniła przedstawion ą  analizę niniejszej 
strategii / Stan realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie 
Zbąszynek  na 2010 rok oraz Raport z Lokalnego Programu Pomocy na 2010 rok stanowią 
załączniki nr 6 i 7 do niniejszego protokołu/.  
 
 
Do obrad sesji doł ączył radny Łukasz Szyma ński.  
Aktualna liczba  wynosi 15 radnych. 
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Do pkt. 9  
 
                                Funkcjonowanie OPS w Zbąszynku: 
                                a/ informacja z dzi ałalno ści  OPS za 2010 rok, 
                                b/ informacja z pla nu zadań do realizacji w 2011 roku. 
 
Sprawozdanie w temacie funkcjonowania Ośrodka Pomocy Społecznej w Zbąszynku  
w 2010 roku oraz planach na 2011 rok zostało szczegółowo przedstawione na 
posiedzeniach Komisji Stałych. 
W uzupełnieniu do omawianej kwestii Kierownik OPS  wspomniała o: przeprowadzonym  
w tamtym roku remoncie ośrodka,  środkach finansowych pozyskanych  z zewnątrz w tym  
m. in. z Unii Europejskiej, wydatkach poniesionych na realizację zadań zleconych  
i własnych, a takŜe o dodatkowych inicjatywach podejmowanych przez OPS. 
 /Sprawozdanie z merytorycznej działalności OPS w Zbąszynku w 2010 roku oraz plan zadań 
do realizacji w 2011 roku stanowią załączniki nr 8 i 9 do niniejszego protokołu/. 
 
Do informacji zło Ŝonej przez Kierownik OPS pyta ń nie zgłoszono. 
 
Rada Miejska pozytywnie jednogło śnie przyj ęła oba sprawozdania. 
 
 
Do pkt. 10  
 
Informacja z realizacji Gminnego Programu Profilakt yki i Rozwi ązywania Problemów  
Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałani a Narkomanii za 2010 rok. 
 
 
Informację z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2010 rok 
przedstawiła Przewodnicz ąca Komisji Mariola Szukalska /informacje stanowią załączniki 
nr 10 i 11 do niniejszego protokołu/. 
 
Do informacji zło Ŝonych przez Przewodnicz ącą GKRPA Mariol ę Szukalsk ą pytań nie 
zgłoszono. 
 
Rada Miejska pozytywnie jednogło śnie przyj ęła oba sprawozdania. 
 
Do pkt.11  
 

Podjęcie uchwał 
 
1) 
 
Dorota Chłopowiec, główna ksi ęgowa  przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie 
zmian uchwały budŜetowej na 2010 rok (projekt nr 1). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr V/6/2011  
w sprawie zmian uchwały budŜetowej na 2011 rok. 
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W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr V/6/2011 w sprawie zmian uchwały bud Ŝetowej na 2011 rok  została podj ęta 
jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 12  do niniejszego protokołu/. 

2) 

Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

inkasa podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego, takŜe w formie łącznego zobowiązania 
pienięŜnego, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso (projekt nr 2).      
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr V/7/2011  
w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego leśnego, takŜe w formie łącznego 
zobowiązania pienięŜnego, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr V/7/2011 w sprawie inkasa podatku od nieruchomo ści, rolnego, le śnego, tak Ŝe  
w formie ł ącznego zobowi ązania pieni ęŜnego, okre ślenia inkasentów i wysoko ści 
wynagrodzenia za inkaso została podj ęta jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 13  
do niniejszego protokołu/. 
 
3) 

Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
sprzedaŜy  nieruchomości gruntowej  jej uŜytkownikowi wieczystemu (projekt nr 3). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr V/8/2011  
w sprawie sprzedaŜy  nieruchomości gruntowej  jej uŜytkownikowi wieczystemu. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr V/8/2011 w sprawie sprzeda Ŝy  nieruchomo ści gruntowej  jej u Ŝytkownikowi 
wieczystemu  została podj ęta jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 14  do 
niniejszego protokołu/. 

 
4) 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli (projekt nr 4). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, przy 8 głosach „za” i 7 głosach wstrzymujących 
podjęła Uchwałę Nr V/9/2011 w sprawie świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 
zdrowotnej dla nauczycieli. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr V/9/2011 w sprawie świadcze ń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 
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nauczycieli została podj ęta przy 8 głosach „za” i 7 głosach wstrzymuj ących. /uchwała 
stanowi załącznik nr 15  do niniejszego protokołu/. 
 
5) 
 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
zmiany uchwały ustalającej tygodniowy wymiar godzin zajęć dla pedagogów, psychologów 
i logopedów oraz obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli, którym powierzono 
funkcje kierownicze (projekt nr 5). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr V/10/2011  
w sprawie zmiany uchwały ustalającej tygodniowy wymiar godzin zajęć dla pedagogów, 
psychologów i logopedów oraz obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli, którym 
powierzono funkcje kierownicze. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr V/10/2011 w sprawie  zmiany uchwały ustalaj ącej tygodniowy wymiar godzin zaj ęć 
dla pedagogów, psychologów i logopedów oraz obowi ązkowego wymiaru godzin dla 
nauczycieli, którym powierzono funkcje kierownicze została podj ęta jednogło śnie 
/uchwała stanowi załącznik nr 16  do niniejszego protokołu/. 
 
6) 
 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie  
przyjęcia lokalnego programu pomocy społecznej pn. "Program Aktywności Lokalnej dla 
Gminy Zbąszynek na lata 2011-2013 (projekt nr 6).  
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych ( radny Wojciech Półtorak wyszedł z sali), 
jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr V/11/2011 w sprawie przyjęcia lokalnego programu 
pomocy społecznej pn. "Program Aktywności Lokalnej dla Gminy Zbąszynek na lata  
2011-2013. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr V/11/2011 w sprawie  przyj ęcia lokalnego programu pomocy społecznej pn. 
"Program Aktywno ści Lokalnej dla Gminy Zb ąszynek na lata 2011-2013 została 
podj ęta jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 17  do niniejszego protokołu/. 
 
7) 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie  
zasad udzielania oraz wysokości dotacji z budŜetu Gminy Zbąszynek na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w kościele parafialnym Parafii 
Rzymsko-Katolickiej  w  Zbąszynku - Kościół p.w. Macierzyństwa Najświętszej Maryi Panny 
(projekt nr 7). 
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Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych ( radny Wojciech Półtorak wyszedł z sali), 
jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr V/12/2011 w sprawie zasad udzielania oraz wysokości 
dotacji z budŜetu Gminy Zbąszynek na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 
budowlane w kościele parafialnym Parafii Rzymsko-Katolickiej  w  Zbąszynku - Kościół p.w. 
Macierzyństwa Najświętszej Maryi Panny. 
 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr V/12/2011 w sprawie zasad udzielania oraz wysoko ści dotacji z bud Ŝetu Gminy 
Zbąszynek na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w ko ściele 
parafialnym Parafii Rzymsko-Katolickiej  w  Zb ąszynku - Ko ściół p.w. Macierzy ństwa 
Najświętszej Maryi Panny została podj ęta jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 18  
do niniejszego protokołu/. 
 
 
Do pkt. 12  
 

Odpowiedzi na interpelacje 
 
 Odpowiedzi na zapytanie radnego Wojciecha Półtoraka  udzielił Burmistrz Zb ąszynka 
Wiesław Czyczerski, który poinformował, Ŝe pogłoski na temat likwidacji ZST w Zbąszynku 
pojawiają się co jakiś czas juŜ od mniej więcej 2005 roku. Póki co  do Burmistrza nie dotarły 
Ŝadne konkretne informacje, które potwierdzałyby prawdziwość niniejszych informacji. 
 
 
Do pkt.13  
 
 Oświadczenia i wolne wnioski 
 
Przewodnicz ący Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu Andrzej Budych zdał krótką relację ze 
spotkania z wykonawcą  oraz inŜynierem kontraktu zadania inwestycyjnego pn. „Budowa 
północnej obwodnicy Zbąszynka”, które odbyło się na posiedzeniu niniejszej Komisji w dniu 
16 lutego 2011 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Zbąszynku.  
Przewodnicz ący Komisji  przybliŜył zgromadzonym na sesji radnym oraz gościom 
przyczyny zaistniałych opóźnień. Równocześnie zapewnił, iŜ przedstawiony wówczas przez 
wykonawcę zadania  harmonogram robót  rokował  zakończenie niniejszej inwestycji   
w terminie. Poinformował  równieŜ, Ŝe tego typu zapewnienie padło z ust zaproszonych 
gości. Niestety  zdaniem Przewodnicz ącego  Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu  dotrzymanie 
złoŜonej obietnicy nie jest moŜliwe z tego względu, iŜ mniej więcej tego samego juŜ dnia 
kiedy pojawiły się zapewnienia o terminowym zakończeniu prac, warunki pogodowe uległy 
ponownemu pogorszeniu, a więc kontynuowanie robót nie było moŜliwe. W związku z tym 
obawy  o niedotrzymanie terminu realizacji są w pełni uzasadnione. Mimo wszystko 
Przewodniczący Komisji zapewnił, iŜ zarówno wykonawca jak i inŜynier kontraktu dołoŜą 
wszelkich starań, by wykonywane roboty odbywały się przy zachowaniu wszelkich procedur 
oraz wymogów mających na celu zachowanie jakości , a co za tym idzie trwałości niniejszej 
inwestycji. 
 
Radny Ryszard Dembniak  skierował zapytanie odnośnie tego, czy w ramach drugiego 
etapu remontu ulicy PCK przewidziana jest budowa ścieŜki rowerowej? 
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W odpowiedzi Burmistrz Zb ąszynka  Wiesław Czyczerski  poinformował, Ŝe  w ramach 
kolejnego etapu remontu niniejszej ulicy, nie przewidziana jest typowa ścieŜka rowerowa,  
a tzw. ciąg pieszo jezdny, czyli poszerzony chodnik z moŜliwością poruszania się na 
rowerze.( Typowa ścieŜka rowerowa jest szersza). 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur poinformował, Ŝe wniosek formalny o przywrócenie 
wysokości diet radnych z roku poprzedniego, który został zgłoszony przez członków Komisji 
Porządku Publicznego i Praworządności, zostanie dokładnie przedyskutowany na obradach 
przyszłego Konwentu. 
Następnie Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  w imieniu wszystkich radnych podziękował 
Sołtysom, którzy pełnili swoją funkcję do czasu tegorocznych wyborów za współpracę. 
Pogratulował jednocześnie nowo wybranym oraz zadeklarował chęć dalszej współpracy. 
Po tym zaś Przewodnicz ący Rady  wręczył „legitymację radnego”, wszystkim radnym, którzy 
dostarczyli do biura swoje zdjęcia. Tych, którzy jeszcze tego nie uczynili poprosił  
o nadrobienie owej zaległości. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe protokół z poprzedniej sesji Rady przez 
czas trwania sesji był wyłoŜony do wglądu i nie wpłynęły Ŝadne uwagi co do jego treści. 
Następnie zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
- za przyj ęciem protokołu z IV zwyczajnej  sesji Rady z dnia 2 7.01.2011 r. głosowano- 
15  głosów „za”.   
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe w wyniku głosowania protokół z IV 
zwyczajnej sesji z dnia 27.01.2011 r. został przyj ęty jednogło śnie w obecno ści 15 
radnych.  
 

Do pkt.16  

Zakończenie obrad 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1510 zamknął  V 
zwyczajną sesję Rady Miejskiej. 

Protokołowała:                                 Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 

Bernadetta Zięba                             Bogusław Jędrasiak                               Jan Mazur 

 

Protokół otrzymuj ą: 

1. Burmistrz  
2. Sekretarz 
3. Skarbnik  
4. Przewodniczący Rady 

 


